
Persbericht 

Burgerinitiatief 

De Gemeente Breda is al vele jaren bezig met de ontwikkeling van bedrijventerreinen. Het 

argument is steevast dé economie en dé werkgelegenheid. Maar de economie draait al erg 

goed, vandaar de hoge inflatie waar we momenteel allemaal mee te maken hebben. Alles 

wordt in rap tempo veel duurder.  

Wat betreft de werkgelegenheid. De laatste vijf á tien jaren zijn er in Breda al veel 

bedrijfsgebouwen neergezet, vaak ook erg grote gebouwen van 5.000 tot 10.000 m2. Op 

deze manier ben je als gemeente wel erg snel door je beperkt beschikbare ruimte. 

Doodzonde toch? Bovendien zijn deze grote gebouwen grotendeels geautomatiseerd en 

gerobotiseerd. Van extra werkgelegenheid  is dan niet of nauwelijks sprake. Wat we wel 

regelmatig zien is dat er arbeidsmigranten voornamelijk uit Oost Europa worden 

aangetrokken, want deze zijn ‘lekker goedkoop’. De burger uit Breda en omstreken heeft hier 

dus niets aan. Sterker nog, die arbeidsmigranten moeten ook ergens worden gehuisvest. Dit 

alles terwijl er een ernstig tekort aan woningen is voor de eigen inwoners. 

Kortom 

Nederland kapt met flinke personeelstekorten. In de industrie, bij zorg en welzijn, in de 

bouw, de ICT, de horeca en dienstverlening, waaronder ook de gemeente zelf!. Er zijn vaak 

geen (lokale) mensen om het werk te doen, te weinig woningen en de snelwegen staan vol. 

Breda weet niet van ophouden. Volgens de gemeente zouden er nóg meer 

bedrijventerreinen moeten komen. Dit alles ten koste van ons mooie buitengebied. Ons 

‘groene goud’. Als het eenmaal is volgebouwd komt dit mooie groen nooit meer terug, terwijl 

dit groen juist erg belangrijk is ook voor een gezonde leefomgeving. De belangrijkste vraag 

wordt genegeerd: voor wie en wat doen we het precies? 

Daarnaast blijkt uit onderzoek van de gemeente zelf dat er door betere benutting van 

bestaande en braakliggende terreinen maar liefst 100 hectare te winnen is. Wij zeggen 

doen! 

Breda is een mooie en bijzondere gemeente, met haar centrum, haar dorpen en zeker haar 

mooie buitengebied. Maar de ruimte is beperkt, daar kan je geen uitverkoop van houden. 

Concreet lopen nu enkele mooie gebieden ernstig gevaar om ook te worden volgebouwd: 

omgeving Steenakker, Posthoren en Trippelenberg/Landgoed ’t Hout/Prinsenhoef, en andere 

locaties in het buitengebied.  

Als vervolg op de succesvolle publieksavond van 18 september 2024 in de Kievitslaar in Effen-

Breda hebben de gezamenlijke natuur en milieuverenigingen, nmv Markkant, IVN 

Mark&Donge en de Groene Koepel besloten om een burgerinitiatief te houden voor een 

onafhankelijk onderzoek naar nut en noodzaak van nog meer bedrijventerreinen. Zie 

bijgaande poster. Samen met de gemeenteraad kunnen we over een onderzoeksvoorstel 



besluiten. En wel door het indienen van 1.600 handtekeningen.  

Doet u ook mee? 

  


